
 

Referat styremøte 4- 2016 
 
Møtte: John Blindheim, Jan Gjennestad, Hege Hegland, Johnny Skjoldal (vara) og Hege Høyland (vara) 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
Ikke møtt: Kato Bruland og Terje Natland 
 
Sted: Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid: Lørdag 28.05.16 kl.14.00 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Referatene godkjent og underskrevet. 
 

2. Bergen Travpark AS 
Jan informerer om situasjonen i Bergen Travpark AS. 
 

3. Økonomi 
Jan informerer om situasjonen. 
- Lån til lag 

Dette må avskrives som tap, da vi ikke finner ut hvilke lag dette lånet tilhører. 
Lånet vil bli avskrevet i 2016. 

Travlagene og forbundet stilte på dugnad på russearrangementet i mai, så her vil forbundet 
få inntekter som kan brukes på fellestreninger ol. Forbundet jobber også med å overta en 
funksjonærstilling på kjøredager, da dette også kan øke inntekten i forbundet. 

 
4. Innkomne saker 

- Tilskudd til Voss Travbane 
Forbundet er innstilt på å bidra og støtte byggingen av Voss Travbane, men ønsker en 
mer detaljer plan og informasjon om kostnadene/budsjett. Forbundet har også en 
anleggskontakt, som gjerne kan bidra. 
 

- Søknad fra Eidfjord om oppstart av travlag 
Forbundssekretær sender Eidfjord lover og prosessen for å starte opp et travlag tilknyttet 
forbundet.  

 
- Sak om løpsutskriving fra Hardanger 

Sak om generell løpsutskriving er tatt opp og følgende har styret vedtatt: 
Forbundet ønsker sammen med Bergen Travpark å jobbe inn mot DNT for å klarlegge 
hvordan løpene skrives ut. 
 

- Folkehestandeler Kvinnherad 



Kvinnherad Travlag ønsker å gi bort noen andeler til institusjoner o.l. i sitt nærmiljø. 
Forbundssekretæren tar dette direkte med Kvinnherad. Dersom det er andeler igjen så 
kan vi gi dette til Bergen Rideklubb. 
 

- Reisetilskudd premiekjøring Firda 
Hester eid utenfor Firda Travlag vil få tilskudd på 500 for upremierte hester. 
 

- Banebidrag Osterøy 
Styret vedtar at banebidraget til Osterøy vil bli betalt ut. 
 

- Tilskudd ponniavdelingen 
Ponniavdelingen har søkt om tilskudd til ponnifestivalen.  Forbundet stiller seg positiv, 
men siden dette arrangementet fikk tilskudd fra travlag, så ønsker forbundet heller å 
sponse med et driftstilskudd ved en senere anledning. 

 
5. Høstkonferanse 2016 

Styret diskuterer agenda og påmelding til konferansen. Det er bra påmelding fra forbundene. 
Agenda er ikke satt enda, men forbundet ønsker å få innspill fra de andre forbundene, samt 
lagene om hva de ønsker agendaen skal inneholde. 

 
6. Lagledermøte 

Det blir nytt lagledermøte Torsdag 16 juni kl.18.30. 2 timers møte. 
En fra administrasjonen blir invitert. 
 

7. Til-start høst 2016 
Forslag til datoer for til-start klareres med Bergen Travpark og sendes videre til DNT. 
Til-start 2 åringer: 28 august. 
Til-start 1-åringer: 30 oktober 
Foredrag og foring og trening: Etter ønske fra DNT 

 
8. Eventuelt 

- Merknad til innkallingen: Johnny Skjoldal ønsker at vi skal sette datoen for neste møte 
som det første punktet på styremøter. 
Neste styremøte: 16 juni kl.17.00 før lagledermøte. 

 
- Forbundsleder var tilstede under premiekjøring på Kaupanger og det var et vellykket 

arrangement. 
 
- Forbundet har kjøpt 70 års gave til Vet. Milde. 
 
- Det kom kritikk fra Fana Trav- og hestesportslag på Bergen Travpark AS sin 

generalforsamling om åpenhet fra styret i Bergen Travpark. 
VFT ønsker at lagene skal ta saker skriftlig via forbundet, da forbundet ønsker å besvare 
spørsmål og saker som lagene måtte komme med. 

 
- Ungdomssamling i Rogaland: 2 personer påmeldt fra Voss Tråvlag. 

 
- Fellestreninger: Kjempe suksess! Kjører i gang igjen til høsten. Prøver å få til faste dager. 

 
- Ungdomsgruppe: Må ha bedre oppfølgning. Ungdomsrepresentant og forbundssekretær 

skal jobbe med dette til første styremøte på høsten 2016. 
 



 
Møtet ble hevet kl. 16.30 

 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
John Blindheim   Hege Hegland   Jan Gjennestad 
 
 
 
 
  Johnny Skjoldal     Hege Kristin Høyland 


